
                                                                                                                                                                               
                                                           Protokół Nr 1/2017  

z posiedzenia Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej 
odbytego w dniu 25 stycznia 2017 roku 

 
Obecni wg załączonej listy. Posiedzenie rozpoczęto o godz. 1330.                                                                       
                                                                                                                                                                           
Miejsce obrad: Biuro Rady Miejskiej.                                                             
 
Tematyka komisji: 

1. Otwarcie posiedzenia. 
2. Ustalenie planu pracy i kontroli Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej Białogardu  
    na rok 2017.                                                  
3. Przyjęcie protokołu nr 15 z posiedzenia komisji.  
4. Sprawy różne. 

      5. Zamknięcie posiedzenia.       
                                                                                        
Przebieg Komisji był następujący: 
 
Ad1. 
Posiedzenie komisji otworzył i prowadził Przewodniczący Komisji - Daniel Glinka. Przywitał 
Burmistrza Miasta – Krzysztofa Bagińskiego oraz członków komisji.   
                                                                                                                                                                               
Ad2.   
Przewodniczący Komisji - powiedział, że dzisiaj chcemy ustalić plan pracy i kontroli 
Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej Białogardu na rok 2017. Wszyscy otrzymali projekt 
planu i kontroli. Projekt w załączeniu. Zapytał, czy są jakieś uwagi bądź inne propozycje. 
Zastanawia się tylko nad zapisem - Podsumowanie działalności Komisji Rewizyjnej Rady 
Miejskiej za rok 2016. Padła propozycja, aby ten punkt zapisać w IV kwartale, gdyż to było 
załatwione w grudniu ubiegłego roku.  
Przegłosowano:         
za – 5 (jednogłośnie). 
                                                                                                                                                                           
Ad3.                                                                   
Przewodniczący Komisji - powiedział, że przechodzimy do przyjęcia protokołu  
nr 15 z posiedzenia komisji. Wszyscy członkowie komisji otrzymali powyższy protokół 
elektronicznie i na piśmie. Zapytał, czy są jakieś pytania bądź uwagi, jeżeli nie ma to 
protokół poddaje pod głosowanie. 
Przegłosowano:         
za – 5 (jednogłośnie).   
             
Ad4. 
Przewodniczący Komisji - powiedział, że jest pismo od Przewodniczącego Rady Miejskiej 
skierowane do przewodniczących komisji z prośbą o przedstawienie propozycji do planu 
pracy Rady Miejskiej Białogardu na rok 2017 w terminie do dnia 31 stycznia 2017 roku. 
Członkowie komisji zastanowią się i przekażą swoje propozycje pisemnie.  
Przewodniczący Komisji – zapytał, na jakim etapie jest skarga Pani Olgi Bułdak. 
Poinformowano, że Przewodniczący Rady Miejskiej skierował do skarżącej pismo, aby 
dostarczyła dokumentację niezbędną do podjęcia stanowiska przez właściwe komisje Rady 
Miejskiej. Jednocześnie poproszono o udzielenie informacji, w jakim czasie wyżej 
wymieniona dokumentacja może być dostarczona do Biura Rady, ponieważ Rada Miejska 
zobligowana jest do rozpatrzenia skargi bez zbędnej zwłoki w możliwie szybkim terminie.  
Radny T. Strząbała  – zaproponował, aby Komisja Rewizyjna wystąpiła do odpowiednich 
instytucji o dostarczenie niezbędnej dokumentacji.                                                                                          
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Przewodniczący Komisji – odpowiedział, że skieruje pismo do radcy prawnego w sprawie 
opinii, czy komisja może wystąpić do tych instytucji o dokumentację.  
Burmistrz – poinformował, że sesja planowana jest na dzień 8 lutego br. Najpierw jako 
Rada Miejska musimy przegłosować projekt sieci szkół w nowej reformie i to musi iść do 
Kuratorium Oświaty i Wychowania. Kurator ma 21 dni na swoje uwagi. Następnie 
ponownie mamy to głosować. Na sesji będą podejmowane założenia do tych szkół. Przed 
sesją zostaną zaproszeni wszyscy radni na konsultacje. Stosowne materiały radni otrzymają 
pocztą elektroniczną.  
                                    .  
Ad5.                                                                                                                                                                 
Po wyczerpaniu porządku posiedzenie komisji zakończono o godz. 1355. 
 

 
      Przewodniczący komisji 

 
                                                                                            /-/ Daniel Glinka 
             
 
Protokółowała: 
D. Holczewska-Szydłowska 
  


